
Salko Sokolović 

Dopunio je pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH na 19. sjednici Doma, održanoj 19. 1. 

2012. godine. Pitanje je glasilo: 

„Zašto su putem javnog poziva za izbor najboljeg ponuđača za obavljanje laboratorijskih 

analiza u sklopu Plana monitoringa rezidue izabrani laboratoriji iz susjednih zemalja Srbije i 

Hrvatske, umjesto laboratorija iz BiH, čime se izravno krše odredbe Zakona o veterinarstvu?” 

Pitanje je dopunjeno na sljedeći način: 

„Očekujem od Vijeća ministara BiH i Ureda za veterinarstvo BiH da nam u razdoblju od, 

recimo, mjesec dana, pošto se ovdje kaže da se provode aktivnosti na jačanju laboratorijskih 

kapaciteta, daju kratko izvješće o trenutačnom stanju laboratorijskih kapaciteta i akreditacija 

laboratorija od strane Ureda za veterinarstvo, o stanju financijske pomoći koju pruža UNDP 

da bi se naši laboratoriji osposobili. Jednostavno, da znamo u kojem će vremenu oni biti 

osposobljeni za obavljanje analitičkih pretraga u skladu sa stavovima EU i međunarodnim 

standardima.“ 
 


